
Rada Miejska w Grójcu 

Radni - Sesja 

Protokół nr 69/2023 

LXIX Sesja w dniu 18 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:51 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Jerzy Kasica 

8. Ryszard Krzyżanowski 

9. Anna Lubowiecka 

10. Daniel Marcinkowski 

11. Małgorzata Molenda 

12. Artur Moskal 

13. Weronika Piwarska 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz m.in. 

Burmistrz – Pan Dariusz Gwiazda 

Z-ca Burmistrza – Pan Jarosław Rupiewicz 

Skarbnik Gminy – Pani Mariola Komorowska 

Sekretarz Gminy – Pani Monika Maciak 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Karol Biedrzycki otworzył 69 Sesję Rady Miejskiej w 

Grójcu, przywitał  Wszystkich, Przywitał Panie i Panów radnych, Burmistrza i Zastępcę 

Burmistrza, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, wszystkich  dyrektorów jednostek i naczelników 

wydziałów UGiM, Panie i Panów sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości, a w 



szczególności  harcerzy, którzy przyszli z Betlejemskim światłem pokoju, którym na początek 

oddał głos. Harcerze wygłosili przemówienie o treści :  

„ Czuwaj, w tym dniu chcieli byśmy w imieniu harcerzy hufca ZHP Grójec 

przekazać całej Radzie Miejskiej i tym samym naszemu Miastu Betlejemskie światło 

pokoju, niech rozświetla wam drogę i uczyni wasze święta Bożego Narodzenia 

lepszymi w tym roku”. 

 Nastąpiło przekazanie światła Betlejemskiego na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Pana Karola Biedrzyckiego. Przewodniczący podziękował w imieniu wszystkich radnych i 

wszystkich mieszkańców za światełko oraz życzył wszystkiego dobrego dla harcerzy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej skierował pytanie do radnych : „ Szanowni Państwo 

otrzymaliście porządek obrad, czy do przedstawionego porządku są jakieś uwagi ze strony 

państwa radnych? Ja będę chciał zgłosić jedną Uchwałę, ale najpierw jeszcze sprawdzimy 

sobie kworum. 

W obradach uczestniczy 18-stu radnych, troje radnych jest nieobecnych, mamy kworum.” 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący zgłosił pierwszy wniosek do porządku obrad ,uchwały w sprawie 

ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Grójec.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Gwiazda (Ad Vocem) 

Pan Burmistrz przywitał wszystkich oraz zgłosił drugi wniosek, uchwałę w sprawie 

warunków oraz trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej w zakresie wspierania 

rozwoju sportu podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad Uchwały po literą N w sprawie ustalenia zasad i kryteriów 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Grójec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

 



 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad Uchwały pod literą O w sprawie warunków oraz trybu 

postępowania o udzielenie dotacji celowej w zakresie wspierania rozwoju sportu podmiotom 

nie zaliczanym do sektora finansów publicznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec na rok 2024. 

4. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Grójec na lata 2024-2036. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 



A określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

p.n. Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2024 rok. 

B określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

p.n. Zakład Gospodarki Komunalnej w Grójcu na 2024 rok. 

C udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

D zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2023. 

E ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2023. 

F ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury technicznej. 

G zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części 

miasta Grójca uchwalonego uchwała nr XLVIII/368/14 rady Miejskiej w Grójcu z dnia 

20 stycznia 2014r. 

H zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części 

miasta Grójca uchwalonego uchwała nr XXXI/228/08 rady Miejskiej w Grójcu z dnia 8 

września 2008r. 

I przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek położonych w Woli Worowskiej. 

J przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy i Miasta Grójec na lata 

2023-2030. 

K przejęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego utrzymania dróg 

powiatowych, zlokalizowanych na terenie miasta Grójec w 2024 roku. 

L wyrażenia zgody na oddanie w najem w 2024 rok gminnych lokali użytkowych 

położonych na terenie miasta i gminy Grójec. 

Ł zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2024. 



M zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grójcu na rok 

2024. 

N ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Grójec 

O warunków oraz trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej w zakresie 

wspierania rozwoju sportu podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów 

publicznych 

6. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta Grójec w sprawie stawki podatku rolnego i 

leśnego w 2024 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

10. Zakończenie Sesji. 

 

3. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec na rok 2024. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariola Komorowska.  

Dzień dobry Państwu. Projekt uchwały budżetowej na 2024 rok był zaopiniowany przez 

wszystkie komisje pozytywnie, do tego projektu Regionalna Izba Obrachunkowa zrobiła 

opinię i opinia również jest pozytywna. Opinie państwo otrzymali w materiałach i teraz jeśli 

chodzi o projekt uchwały to są do tego projektu wprowadzone dwie autopoprawki. Pierwsza 

autopoprawka związana jest z wnioskiem, który złożyło Starostwo powiatowe w Grójcu, o 

wprowadzenie na etapie uchwalania budżetu drugiej dotacji celowej, bo jedno zadanie już 

mieliśmy w pierwotnej wersji budżetu, o dofinansowanie zadania pod nazwą : „poprawa 

infrastruktury drogowej poprzez remont głównych ciągów drogowych, droga powiatowa 

1654W Kociszew- Mięsy miejscowość Mięsy do Ogrodzienic. Szacowana wartość tej 

inwestycji przez powiat 1 800 000,00 zł, powiat otrzymał dofinansowanie z rządowego 

funduszu Polski Ład  1 367 770,00 zł i wystąpił do nas o współfinansowanie pozostałej części 

czyli  po 216 115,00 zł. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wprowadzenie tego dodatkowego 

zadania do pomocy finansowej dla powiatu grójeckiego, natomiast źródłem zwiększenia 



wydatków na pomoc finansową dla powiatu grójeckiego było zmniejszenie środków na 

wkładzie własnym w realizacji zadania inwestycyjnego rocznego : budowa budynku 

komunalnego przy ulicy Jana Pawła II. Pierwotna kwota, którą mieliści Państwo na to zadanie 

była 1 050 000,00 zł, po tej autopoprawce Burmistrza zostało 833 885,00 zł.  

Druga autopoprawka do uchwały budżetowej na 2024 rok związana jest ze zmianą 

Wieloletnie Prognozy Finansowej jaka była dokonana w listopadzie bieżącego roku, a 

mianowicie jedno z przedsięwzięć „Mazowsze bez smogu” była zwiększona wartość tego 

zadania o 50 tysięcy zł i te środki były zwiększone na rok 2024. W związku z powyższym 

ogólna wartość dochodów i wydatków zwiększyła się w wyniku tej autopoprawki o 42 500 zł. 

To są środki na realizację tego projektu pochodzące z Unii oraz dodatkowe 7 500 zł zostało 

przesunięte w ramach wydatków bieżących, w dziale Gospodarka Komunalna w rozdziale 

pozostała działalność. Innych autopoprawek do uchwały budżetowej na rok 2024 nie było.  

Teraz przeczytam uchwałę już zawierającą autopoprawki.  

Pani Mariola Komorowska przeczytała uchwałę. 

Czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś uwagi , pytania ze strony Państwa 

radnych? -  spytał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Karol Biedrzycki. Jeżeli nie ma, 

przechodzimy do głosowania. 

Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Przewodniczący Rady Pan Karol Biedrzycki : stwierdzam, że uchwała budżetowa na 2024 rok 

została przyjęta jednogłośnie i przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

 

4. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Grójec na lata 2024-2036. 

 

Pan Karol Biedrzycki oddał głos Pani Skarbnik -Marioli Komorowskiej. 

Do projektu tej uchwały również została wprowadzona autopoprawka, która miała wpływ 

również na uchwałę budżetową na rok 2024, a mianowicie przedsięwzięcia pod nazwą 

„Mazowsze bez smogu”, zostało zwiększone do kwoty zmiany, która była w listopadzie czyli 



o 50 tysięcy zł i zwiększone zostały limity na realizację tego zadania na rok 2024. Innych 

zmian w uchwale Wieloletniej Prognozy Finansowej nie ma. Przeczytam teraz treść uchwały. 

Pani skarbnik odczytała uchwałę zawierającą zmiany. 

Przewodniczący Rady : Dziękuje bardzo, czy są jakieś uwagi ze strony państwa radnych? 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem 

uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Grójec na lata 2024-2036..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

 

Pan Karol Biedrzycki : stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

 

 

A określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego p.n. 

Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2024 rok. 

 

Pan przewodniczący – Karol Biedrzycki oddał głos Pani Skarbnik- Marioli Komorowskiej. 

Pani skarbnik Przeczytała treść uchwały.  

Przewodniczący Rady : Dziękuje bardzo, czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś 

pytania ze strony państwa radnych? Jeżeli nie ma, przechodzimy do głosowania. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego p.n. 

Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Moskal 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Karol Biedrzycki: „Stwierdzam, że uchwała została podjęta”. 

 

 

B określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego p.n. 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Grójcu na 2024 rok. 

 

 Pan Przewodniczący Rady oddał głos Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik przeczytała uchwałę. 

Przewodniczący Rady zapytał : czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś pytania ze 

strony państwa radnych? Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego p.n. 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Grójcu na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Moskal 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Przewodniczący Rady: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

C udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

 

 

Przewodniczący oddał głos Pani skarbnik. 



Pani Skarbnik odczytała treść uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał : czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś pytania ze 

strony państwa radnych? Nie widzę żadnych pytań, przechodzimy zatem do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

D zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady : Bardzo proszę Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik: „do projektu, który Państwo otrzymaliście wprowadzone są dwie 

autopoprawki. Pierwsza autopoprawka 73 tysiące w dziale 600 wprowadzone jest po stronie 

dochodów i po stronie wydatków. Jest to rekompensata utraconych dochodów w związku z 

zastosowaniem ulg ustawowych przez przewoźnika PKS Grójec, na liniach gdzie 

organizatorem przewozów jest Gmina Grójec. Te środki Gmina otrzymuje co miesiąc z 

Urzędu Marszałkowskiego woj. Mazowieckiego i po otrzymaniu przekazuje przewoźnikowi 

czyli PKS Grójec. To jest jedna autopoprawka. 

Druga, kwota 27 683,83 zł są to środki, na które podpisaliśmy umowę z Funduszu pracy 

otrzymane na dofinansowanie dodatków do wynagrodzenia asystentów rodziny w ramach 

programu „ asystent rodziny na rok 2023”.  

Te dwie autopoprawki zostały już uwzględnione w paragrafie 1 w wartości dochodów i 

wydatków i przeczytam teraz projekt z autopoprawkami. 

Pani Skarbnik odczytała treść projektu uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki: czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś pytania? Czy są 

pytania do Pani Skarbnik? Jeżeli nie ma przechodzimy do głosowania. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2023..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przegłosowana jednogłośnie. 

 

E ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023. 

 

Pani Skarbnik otrzymała głos. 

Również do tej uchwały została wprowadzona autopoprawka, nie został wprowadzony nowy 

tytuł, natomiast w jednej z pozycji mianowicie poz. 3 remont drogi gminnej ul. Laskowej w 

Grójcu na odcinku od ul. Piłsudskiego do ul. Słonecznej, została zmieniona kwota, a 

mianowicie zmniejszone są środki do wprowadzenia w wykazie, będzie to tylko wkład 

własny w remont drogi gminnej ul. Laskowej w Grójcu, czyli kwota będzie 1 448 135,69 zł. 

Dlaczego taka autopoprawka, ponieważ środki z Rządowego funduszu rozwoju dróg, 

wpłynęły już do budżetu na wyodrębniony rachunek i zgodnie z zapisami umowy, nie 

możemy płatności dokonywać z innego rachunku, a środki, które są w wykazie wydatków 

niewygasających Gmina przekazuje na wydzielony rachunek bankowy. Mogli byśmy mieć 

problem z rozliczeniem później tych środków, dlatego tych środków nie ruszamy, one 

wpłynęły, a na niewygasające wydatki przesuwamy tylko wkład własny w realizację tego 

zadania. Innych autopoprawek nie ma.  

Pani skarbnik przeczytała uchwałę zawierającą autopoprawkę. 

Przewodniczący Rady: 

 dziękuję bardzo, czy macie Państwo pytania do tego projektu uchwały?  

Nie ma pytań przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 



ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Pan Karol Biedrzycki : stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

F ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości 

spowodowanej budową urządzeń infrastruktury technicznej. 

 

Pan Przewodniczący : Bardzo proszę, Pani Magdalena Śmietańska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Magdalena Śmietańska 

Pani Magdalena przeczytała treść projektu uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki: dziękuję bardzo, czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś 

pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości 

spowodowanej budową urządzeń infrastruktury technicznej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Jacek Stolarski 

PRZECIW (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz 

Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Przewodniczący przekazał, że uchwała nie została podjęta. 

 

 

G zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części miasta Grójca 

uchwalonego uchwała nr XLVIII/368/14 rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Dariuszowi Iwańczykowi. 



 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Iwańczyk 

Pan Dariusz Iwańczyk odczytał treść uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki: czy do przedstawionego projektu uchwały macie Państwo jakieś 

pytania? Nie widzę, przechodzimy zatem do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części miasta Grójca 

uchwalonego uchwała nr XLVIII/368/14 rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Przewodniczący Rady: stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

H zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części miasta Grójca 

uchwalonego uchwała nr XXXI/228/08 rady Miejskiej w Grójcu z dnia 8 września 2008r. 

 

Przewodniczący Rady: Dziękuję bardzo, czy do przedstawionego projektu uchwały macie 

Państwo jakieś pytania?  

Karol Biedrzycki : ja jedną rzecz chciałem się Panie Darku zapytać , czy jakieś uwagi ze 

strony mieszkańców były odnośnie tego? 

Dariusz Iwańczyk: żadne uwagi nie wpłynęły, załącznik nr jeden do uchwały mówi o tym, że 

żadne uwagi nie wpłynęły. 

Karol Biedrzycki: Nawet jak już się ukazało to nie miał Pan żadnych uwag?  

 

Dariusz Iwańczyk: tak nie było żadnych uwag, na dyskusję publiczną też nikt się nie zgłosił.  

Pan przewodniczący podziękował oraz zapytał Radnych czy mają jakieś pytania. 

Nie było pytań. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części miasta Grójca 

uchwalonego uchwała nr XXXI/228/08 rady Miejskiej w Grójcu z dnia 8 września 2008r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

I przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w Woli Worowskiej. 

 

Przewodniczący Rady oddał głoś Panu Iwańczykowi. 

Pan Dariusz Iwańczyk przeczytał treść uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki : Dziękuję bardzo, czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś 

pytania ze strony Państwa radnych? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w Woli Worowskiej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

 

J przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy i Miasta Grójec na lata 2023-2030. 

 

Przewodniczący oddał głos Pani Sekretarz – Monice Maciak. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Maciak 

 

Pani Monika Maciak przeczytała treść projektu uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki : Czy do przedstawionego projektu uchwały macie Państwo jakieś 

pytania? Ja mam jedną uwagę tylko, żeby tutaj na początku w tytule było Gminy i Miasta 

Grójec bo tu widzę, że nie ma więc żeby było Gminy i Miasta Grójec na lata 2023- 2030. 

Pani Monika Maciak : Dobrze uzupełnimy. 

Nie było więcej pytań.   

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy i Miasta Grójec na lata 2023-2030..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

K przejęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego utrzymania dróg 

powiatowych, zlokalizowanych na terenie miasta Grójec w 2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady : Bardzo proszę Pan Jarosław Rupiewicz. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jarosław Rupiewicz 

 

Pan Jarosław Rupiewicz odczytał treść projektu uchwały. 



Pan Karol Biedrzycki: Dziękuję bardzo, czy do przedstawionego projektu uchwały są jakies 

pytania ze strony Państwa radnych? Nie ma żadnych pytań przechodzimy zatem do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego utrzymania dróg powiatowych, 

zlokalizowanych na terenie miasta Grójec w 2024 roku..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

L wyrażenia zgody na oddanie w najem w 2024 rok gminnych lokali użytkowych położonych 

na terenie miasta i gminy Grójec. 

 

Przewodniczący oddał głos Pani Dyrektor Małgorzacie Nowakowskiej, która przeczytała 

treść projektu uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki: Dziękuję bardzo, czy do przedstawionego projektu macie Państwo 

jakieś pytania? 

Pan Janusz Dulemba: Ja mam takie pytanie do Pani Dyrektor, może nie do uchwały bo jest 

precyzyjnie przygotowana. Jak ją przeglądałem to zastanowiłem się nad taka stawką, 85 zł z 

metra netto dla jednego lokalu i mam pytanie czy to jest wynegocjowana cena w przetargu 

czy Państwo żeście wprowadzili jakieś uposażenia. 

Pani Dyrektor: Stawka wyjściowa jest 28 zł. 

Pan Dulemba: Dla tego lokalu, że podniesiona została. No bo to jest stawka dla cukiernika jak 

na Nowym Świecie w Warszawie u Bliklego. Ja nie wiem czy jest w stanie sobie nawet 

poradzić z takim czynszem.  

Pani Dyrektor: ale to wynika z przetargu. 

Pan Janusz Dulemba: Momencik, Pani mi nie przerywa. Bo ktoś nie powinien zadawać takich 

pytań, bo jeśli się zgodził to płaci, ale my tą metodą to wykańczamy już tak rodzimy handel, 

że tych sklepów to niewiele nam zostanie, minie jeszcze parę kadencji i sklepy polskich 

rodzim kapitałem gdzie produkuje się żywność dla społeczeństwa tak jak piekarze, cukiernicy 

to pozamykają zakłady. Dziękuję bardzo.  



Pani Dyrektor: To jest wynegocjowane, stawka jest 28 zł, był przetarg, na każdy lokal jest 

przetarg, no i negocjują osoby, które biorą udział w przetargu. Taka jest wynegocjowana 

kwota i się osoba godzi na to.  

Przewodniczący Rady: Czy jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma pytań przejdziemy do 

głosowania. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Małgorzata Nowakowska 

- Janusz Dulemba 

- Małgorzata Nowakowska 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w najem w 2024 rok gminnych lokali użytkowych położonych 

na terenie miasta i gminy Grójec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Moskal 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ł zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2024. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Karol Biedrzycki. 

Przewodniczący Rady : Jak co roku przygotowywany jest taki plan pracy, czy macie Państwo 

jakieś pytania?  Jeżeli nie ma to przechodzimy do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Moskal, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

M zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2024. 

 

Treść projektu uchwały odczytał Przewodniczący Rady. 

Pan Karol Biedrzycki zapytał czy do przedstawionego projektu Państwo Radni mają jakieś 

pytania? 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

 

Uchwała została podjęta. 

 

N ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Grójec 

 

Pan Przewodniczący przekazał głos Pani Nowakowskiej Małgorzacie- Dyrektor Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. 

 



Pani Dyrektor przeczytała treść projektu uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki: Bardzo bym prosił, żeby Pani nam troszeczkę przybliżyła tę uchwałę 

po krótce.  

Pani Małgorzata Nowakowska: Dostosowaliśmy do nowych przepisów tę uchwałę i 

zastosowaliśmy nowe kryteria wynajmu mieszkań. Punktowane, żeby było prościej. Tak to 

wszystko pozostaje bez zmian.  

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania. 

Pytań nie było.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Małgorzata Nowakowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Grójec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

O warunków oraz trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej w zakresie wspierania 

rozwoju sportu podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych 

 

Przewodniczący oddał głos Pani Sekretarz. 

Sekretarz: Szanowni Państwo zanim odczytam treść uchwały to chciałam powiedzieć, że ta 

uchwała została już przez Państwa podjęta w dniu 30.10.2023r i do niej została podjęta 

uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w dniu 12.12.2023r, która 

uchyliła tę uchwałę i stwierdziła o jej nieważności oraz otrzymaliśmy pismo, w którym 

zalecenia zostały przekazane i jakie uwagi mamy poprawić. Chciałam odczytać treść uchwały 

już z naniesionymi poprawkami w całości zgłoszonymi przez Izbę.  



Przewodniczący Rady: Pani Sekretarz przepraszam, że wejdę w słowo, Pani już odczytała 

nam początek, przed nami jest dalsza część uchwały, jest to dosyć obszerna uchwała, sama 

Pani powiedziała, że była ona już podejmowana, proponuję przejść do rozdziału 7 niech Pai 

odczyta rozdział 7 i będziemy przechodzili do głosowania.  

Pani Sekretarz odczytała rozdział  7  czyli przepisy końcowe.  

Pan przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania.  

Pytanie zgłosił Pan Jacek Stolarski : Ja bym poprosił, żeby Pani odczytała zalecenia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej poprzedniej uchwały, tylko tyle. 

Pani Monika Maciak : Dobrze. Uchwała nr 28.453.2023 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 05.12.2023 w sprawie orzeczenia nieważności uchwały 

Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 30. Października w sprawie ustalenia warunków oraz trybu 

postępowania o udzielenie dotacji celowej w zakresie wspierania rozwoju sportu podmiotom 

nie zaliczanym do sektora finansów publicznych.  

Sekretarz zaczęła odczytywać treść uzasadnienia. 

Pan Przewodniczący : przepraszam bardzo wejdę w słowo, mam pytanie do Pana radnego, my 

to wszystko mamy w materiałach na naszych tabletach, cała ta wypowiedź pisemna kolegium 

Regionalnej Izby obrachunkowej w Warszawie nie wiem czy jest sens, żeby Pani Sekretarz to 

wszystko czytała. 

Pani Monika Maciak : może streszczę tylko, powiem w którym paragrafie co zostało 

zmienione. Sekretarz odczytała zmiany i dodała, że wszystkie zalecenia RIO zostały 

wprowadzone.  

Pan Jacek Stolarski: Ta uchwała jest wprowadzany w trybie nadzwyczajnym, to jest jedna 

rzecz, drugie tu  nie chodzi tylko o radnych przede wszystkim Radni podejmują decyzję więc 

muszą być doinformowani, ale także o wszystkich innych, którzy będą później korzystali. 

Dotacje na sport są coraz większe, co roku większe i coraz więcej organizacji korzysta z tych 

dotacji i trudno się zgodzić tak naprawdę z wszystkimi orzeczeniami Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, przecież ta RIO to nie jest jakaś wyrocznia ostateczna, oni też się mylą, 

zauważcie, że te pieniądze pochodzą z budżetu Gminy Grójec, z podatków naszych 

mieszkańców, jeżeli nasi mieszkańcy ograniczyli np. podmioty, które mogą korzystać z tych 

dotacji na działalność sportową, szkoleniową do podmiotów będących w Grójcu to trzeba to 

uszanować. Wiem, że ciężko jest walczyć z RIO bo oni mogą odwołać uchwałę i kropka, ale 

można by się odwołać od tego orzeczenia bo jest ono w pewnym sensie niesprawiedliwe. 

Taka była wola Rady i zwróćcie uwagę na niedorzeczność tego orzeczenia. Tylko tyle 

dziękuję bardzo.  

Pan Karol Biedrzycki podziękował i zapytał, czy są jakieś pytania. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Maciak 

- Jacek Stolarski 

- Monika Maciak 

- Jacek Stolarski 



 

Głosowano w sprawie: 

warunków oraz trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej w zakresie wspierania 

rozwoju sportu podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz 

Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jerzy Kasica, Daniel Marcinkowski, Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Gałka, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

6. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta Grójec w sprawie stawki podatku rolnego i leśnego 

w 2024 r. 

 

Pani Naczelnik Renata Kaźmierczak odczytała informacje. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Renata Kaźmierczak 

 

Nie było żadnych pytań. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres. 

 

Nie było żadnych pytań do sprawozdania. 

 

 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

W ostatnim czasie nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady: Do Rady wpłynęło uchylenie uchwały z RIO. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda: Chcę podziękować za przychylne ustosunkowanie się do 

projektu budżetu i uchwalenie go praktycznie bez żadnych uwag, to wytężona praca i wysiłek 

Pani Skarbnik.  



Artur Moskal: Mam dwa pytania, wywołane tym co widzieliśmy na komisji oświaty, 

chciałbym się dowiedzieć kiedy będzie przewidywane zakończenie budowy Sali 

gimnastycznej w szkole podstawowej nr 1?   

drugie pytanie - jakie szacunkowe koszty będą wykonania tej inwestycji?  

Jarosław Rupiewicz: Na ostatniej komicji oświaty zaprezentowałem Państwu Radnym jak 

wygląda postęp prac na budowie, na chwilę obecną mamy podpisany aneks z wykonawcą do 

końca grudnia, czy prace zostaną zakończone ja Państwu w tej chwili takiej odpowiedzi nie 

dam, zależy jakie będzie zaangażowanie. Miejmy nadzieje ale nie chce Państwu składać 

deklaracji, że termin grudniowy zostanie dochowany. Prace wciąż trwają jest montowany 

sprzęt, kosze, bramki itp. , na części budynku nadal prace trwają.  Co do kwot, poprosiłbym 

tutaj Panią Skarbnik o zabranie głosu w tej chwili 

Mariola Komorowska: Nie jestem przygotowana kwotowo, ale na to zadanie zwiększaliśmy 

środki w październiku, przesuwając część nakładów na rok 2024 i  wtedy Państwu mówiłam, 

że obecna wartość tej inwestycji ustalona w WPF zawiera waloryzację wynagrodzenia 

wykonawcy rzędu około 1 miliona zł i zabezpieczyliśmy środki na doposażenia pomieszczeń 

też około 1 miliona zł. Na ten moment ta pozycja w budżecie nie jest zagrożona.  

Henryk Feliksiak: Pani Burmistrzu czy wiemy coś więcej o drodze 722? 

Burmistrz Dariusz Gwiazda: Wiemy tyle, że wygasło porozumienie pomiędzy Gminą Grójec 

a Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich o wykonanie chodnika i nową treść 

porozumienia przygotował MZDW z naszej strony zostało podpisane. Oni podtrzymują 

decyzję i chęci wykonania tylko kwestia uchwalenia budżetu na 24 rok. To jest rok 

przedwyborczy wszystkim powinno zależeć Sejmikowi również i myślę, że doczekamy się w 

przyszłym roku rozpoczęcia tych prac.  

Artur Szlis: Pozwolę sobie odczytać projekt roboczy interpelacji, którą chcę złożyć do Pana 

Burmistrza i do naszego Urzędu.  

Pan Szlis odczytał. 

Burmistrz Dariusz Gwiazda: Jest to na pewno newralgiczne skrzyżowanie i dochodzi tam do 

wypadków, w skali Grójca chyba najczęściej obok skrzyżowania Sportowej i Lewiczyńskiej, 

gdzie podobny problem istnieje od wielu lat, wtedy mieliśmy dotację na Olimpijską i na 

Zbyszewską i z tej dotacji udało nam się zrealizować te dwa zadnia. Koszt obydwu 

skrzyżowań wynosił ponad 250 tys. Zł. Myślę, że jak będą pieniądze z KPO na poprawę 

bezpieczeństwa to będziemy takie zadania realizować.  

Artur Moskal: Kiedy u nas będzie uruchomione lodowisko? Drugie pytanie czy będzie 

planowana zabawa sylwestrowa u nas w Grójcu?  

Dariusz Gwiazda: Ośrodek Sportu już przygotowuje budowę band i przygotowuje się do 

wylania tafli lodowej ale jest to uzależnione od zimy, jeśli nie będzie temperatury w nocy 

poniżej zera to niestety nie wystartujemy tak jak planowaliśmy 27.12. tylko będziemy czekali 

na ten moment kiedy spadnie temperatura. Drugie pytanie odnośnie sylwestra. Wiemy, że to 

jest duże wyzwanie. Nie było głosów środowisk, że byliby zainteresowani organizacją 

sylwestra w Grójcu, jest duże wyzwanie logistyczne i organizacyjne również dla ośrodka 

kultury, była wigilia miejska z podobną częścią artystyczną. Ośrodek kultury nie ma 



zabezpieczonej takiej kwoty na sylwester i dlatego nie jest planowany sylwester, ale jeśli 

Ośrodek kultury wyraził by taką chęć o z mojej strony sprzeciwu nie ma.  

Artur Moskal: mam jeszcze jedno pytanie do Pana Wiceburmistrza, dot wymiany oświetlenia, 

czy jest przewidziana w planie ulica Fancuska i Angielska. 

Jarosław Rupiewicz: wymieniliśmy lampy za ponad milion zł nie pamiętam wszystkich ulic, 

zapraszam Pana do wydz. Inwestycji  

Pani Naczelnik odpowiedziała z Sali, że tych ulic w planie nie ma.  

Dariusz Gwiazda: Jak Państwo wiecie złożyliśmy wniosek do programu rozświetlamy Polskę 

na wymianę lamp na energooszczędne, ale nie otrzymaliśmy ani złotówki. Może doczekamy 

się dodatkowych środków na wymiany lamp. Dziękuję.   

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Gwiazda 

- Artur Moskal 

- Jarosław Rupiewicz 

- Mariola Komorowska 

- Henryk Feliksiak 

- Artur Szlis 

- Dariusz Gwiazda (Ad Vocem) 

- Artur Moskal 

- Dariusz Gwiazda (Ad Vocem) 

- Artur Moskal 

- Jarosław Rupiewicz 

- Dariusz Gwiazda (Ad Vocem) 

- Dariusz Gwiazda 

 

Przewodniczący Rady złożył wszystkich życzenia świąteczne oraz złożył podziękowania na 

ręce Przewodniczącego Rady Powiatu za współpracę w bieżącym roku. Podziękował 

wszystkim za współpracę.  

Burmistrz Dariusz Gwiazda dołączył się do życzeń.  

 

10. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Grójcu 

  

 

 

Przygotował(a): Paulina Suwarska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


